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Protokół Nr BRM.0012.6.5.2022 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 17 czerwca 2022 roku 

Spis treści 

Do punktu 1 - Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka – posiedzenie wyjazdowe
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Do punktu 2 – Sprawy wniesione ....................................................................................................... 3 

Do punktu 3 – Wnioski komisji ........................................................................................................... 3 

 

Na stan 4 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Pracownik Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.  w Olecku - Henryk 

Kossak. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka – posiedzenie wyjazdowe. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski komisji. 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 
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Do punktu 1 - Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka – posiedzenie 

wyjazdowe 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

podsumował poprzednie posiedzenie komisji.  

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że pracę na działkach sąsiednich trwają. Zostały zaangażowane drogi 

wojewódzkie, aby zabezpieczyć to co spływa na działkę skarżącego z ich terenu. Ostatnie 

uzgodnienia wpływają do urzędu, będzie można w najbliższym czasie przystąpić do prac 

związanych z deszczówką. Tymczasowe rozwiązanie, które zostało podjęte w zeszłym roku 

spowodowało, iż na teren skarżącego nie spływa taka ilość wody jak w tamtym momencie. 

Na tym terenie również planowana jest budowa ścieżki pieszo-rowerowej oraz inwestycja 

stacja podwyższania ciśnienia na działce PWiK Sp. z o.o. Osiedle domków jednorodzinnych 

mają bardzo niskie ciśnienie wody, gdyż znajdują się na górce. PEC planuje aby działka 

została wyrównana do poziomu działek sąsiednich. Na bieżąco jest zwożona ziemia i 

równana aby nie doprowadzić do nierówności terenu. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

uważa, że pracę wykonywane na działce spółki trwają dla dobra skarżącego. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zapytał o powód zalewania ul. Mickiewicza. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że kanalizacja jest drożna, problem polega z odbiorem wody. Staw przy ul. 

Orzeszkowej jest przepełniony. Planowane jest wykonania przepompowni z przyciskiem do 

jeziora, aby przepompowywać wodę ze stawu. Będzie to proces ciągły. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

powiedział, że podczas wyjazdu w teren można zauważyć, że pracę jeszcze nie są ukończone i 

na ten moment skarga jest bezzasadna. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

po odbyciu wizji w terenie uważa, że prace powadzone przez spółkę prowadzone są w 

sposób właściwy i na dobro skarżącego. Budowa jest w trakcie a więc cel ostateczny sprawi, 

że nie będzie dochodzić do sytuacji, które zostały przedstawione w skardze. Na efekt finalny 
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należy poczekać do końca prac w związku z czym uważa, iż skarga złożona na działalność 

Burmistrza Olecka za bezzasadną. 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała skargę na działalność Burmistrza Olecka za bezzasadną. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Wnioski komisji 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zgłosił następujące wnioski: 

➢ na wniosek mieszkańców poprosił o przygotowanie informacji ile osób zostało 

wydelegowanych na 13. Festiwal Miast Polskich Cittaslow do Prudnika, jakie funkcje 

tam pełniły, jakie koszty delegacyjne zostały w związku z tym wydatkowane oraz kto w 

tym czasie nadzorował pracę urzędu; 

➢ na wniosek mieszkańców poprosił o przygotowanie zestawienia delegacji urzędników 

poza teren gminy Olecko wraz z kosztami w 2021 roku, z wykluczeniem szkoleń i 

dostarczaniem wniosków; 

➢ na wniosek mieszkańców poprosił o przygotowanie zestawienia delegacji w 2021 roku 

radnych wraz z kosztami. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że delegacja do Prudnika wynosiła 3 osoby, Burmistrz Olecka, Zastępca Burmistrza 

oraz Sekretarz Gminy była finansowana przez miasto Prudnik, organizatora Krajowego 

Zebrania członków Polskiej sieci miast Cittaslow. W tym czasie pani Skarbnik nadzorowała 

pracę urzędu. Pracownik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu pani Marta Szmyt, przedstawiciel 

Centrum Informacji Turystycznej pani Marta Kosakowska oraz przedstawiciel Miejskiego 



4 

 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku pani Katarzyna Kiejdo uczestniczyli w XIII Festiwalu miast 

Cittaslow, reprezentując Gminę Olecko i jej kulturę, produkty i rękodzieła regionalne oraz 

brała udział w konkursie na najpiękniejsze, najbardziej atrakcyjne i oryginalne stoisko 

promocyjne oraz na gadżet promujący sieci Cittaslow. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zaproponował przegłosowanie wniosku, aby zabezpieczyć środki w budżecie gminy na 2023 r. 

i przeprowadzić modernizację kanalizacji deszczowej i poprawić jakość  życia mieszkańców ul. 

Mickiewicza, w związku z ciągłymi podtopieniami podczas ulewnych deszczy. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, iż dwukrotnie były składane wnioski na  

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

na wniosek mieszkańca ul. Kiepury zgłosił brak barierki przy zejściu na ul. Wiejską. Poprosił o 

jej zamontowanie. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Paweł Giełazis 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska  
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